
 
From: Tamás Vaderna <vadernatamas73@gmail.com>  
Sent: Wednesday, November 2, 2022 3:13 PM 
To: Pápai Mónika (KKÖH) <vagyon@kisber.hu> 
Subject: Fwd: Kérelem 
 
 
---------- Forwarded message --------- 
Feladó: ladis laus <astra5@citromail.hu> 
Date: 2022. nov. 2., Sze 15:08 
Subject: Kérelem 
To: <vaderna.tamas73@gmail.com> 
 

Tisztelt   MŰSZAKI   BIZOTTSÁG  !  Tisztelt  ALPOLGÁRMESTER    Úr  !  Olyan   kéréssel     fordulok
  Önökhöz   ,Önhöz  ,hogy a Perczel   Mór   uta   Ászár   felé   eső   oldalán  az   ELVISEHETLEN   , 
és  KÖZLEKEDÉS    szempontjából  ,már   ÉLETVESZÉLYES    közlekedés   .  Nem  ismétlem   ,hisz  
tudják   ez   egy   egy   nyonsávos   önkormányzati    út  .  Nagy  sebességgel   közlekednek  a  30km  
 táblát   figyelmen   kívül   hagyják    ,mert  itt   Rendőrt   néha  sem   látnak  .  Először    lett   lerakva  
4   helyen   "  fekvő  rendőr  "  !  akkor   nem  száguldoztak.  Két  autó   egymás   mellett   nem fér   el 
.  Aztán  azokat  reklamációképpen  felszedték  !  Tatabányán   jártam   a  kertvárosi   részen  ugyan   i
lyenek  vannak  ,és  ott  érdekes  módon   senki   nem  reklamált.  Utána  az  utca 
közepén   lett  építve  egy db  .  Mivel  nyíl  egyenes   szakasz  ,mennek mint  fene ,ott   bele 
taposnak  a  fékbe   és  folytatódik   a száguldozás.Volt   már   lakógyűlés   is  ebben   az  ügyben 
korábban 
,ott  ígéret   volt  a  járda   az  árok   rendberakására  stb  .  Persze  semmi   nem  történt.Le  nem   hú
zódnak    ,csak  tudnám  miért   ?  Kerékpárral  a  közelkedés     nagyon   veszélyes.  a  kismamák  is  
az  úton   tolják  a  babakocsit,mert  a  járda 
járhatatlan..Volt  az  utca    egyirányúsítva     is   ,de  akkor    sem   húzódtak   le  !     Én    már  voltam
  ezzel  a  panasszal  a  Hívatalban.  Mivel   már  akkor   sem    tudtam   felmenni   a  Jegyző 
Úr   felvette a 
panaszt   ,temészetesen   kapásból   el  lett   utasítva.  Ezután   írtam  a  Belügyminisztériumba    mag
as    beosztású   RENDŐR   tiszteknek.  Az  első  azt  írta   vissza  ,hogy   nem  az  Ő   asztala   ,de  a
dott  egy  címet   kinek  írjak.  Megtettem  . 
Ő  is  azt   mondta   nem  az  övé!  Erről   ennyit   !  A  levelezés     még  ma is  meg 
van.Beszélgettünk   mi  lakók  ,és  azt   mondták    ha  nincs   pénz  a  4  fekvőrendőrre     ,most  már  
csak   3  ra.  Akkor    ki  kell  tenni  a  Behajtani  TILOS   kivétel   lakók   ,ÁRUSZÁLLÍTÁS  !  Abban  ig
azuk   van    nem  azért   lett   megépítve   a  körforgalom   ,hogy  itt   "  KIS   81 
es  "   legyen.  Bízunk   ,bízom  az  ÖNÖK   segítő   szándékukban   ,és  VÉGRE   oldodjon  meg  ez  
a  nem  kicsi  PROBLÉMA !   Köszönöm    Tisztelettel   Pisuth   Lajos   lakó . 
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